
Referat fra generalforsamling i Grundejerforeningen Luneparken 22. marts 2Ot1,

1: Valg af dirigent: Valgt blev Børge Jensen.

2: Formandens beretning: Hele området ser ok ud. Området mod Arlavej holdes fremover af grundejerforeningen.
Det holdes i en højde på 2-3 m.
Græsarealerne holdes som sidste år.
Flere har i år benyttet de opstillede strøkasser.
Bestyrelsen har besluttet ikke at gøre noget mht. tømning af skrældespande, da det er en kommunal opgave.
Kontingentet prøver vi at få kommunen til at opkræve.
Bestyrelsen PrØver at få vedtægterne mere up to date. Vi tager udgangspunkt i vedtægterne fra Stenbjerg.

3: Årsregnskabet blev godkendt.

4: Der kom flere spørgsmål om der var hentet tilbud fra andre mht. græsslåning, der er hentet et par tilbud,
men bestyrelsen har vurderet at det ikke kan gøres billigere, men vi vil i bestyrelsen undersøge nærmere.
En enkelt kom med forslag om at nedlægge rosenbedene og bruge pengene på snerydning, forslaget blev
dog nedstemt.

5: lndkomne forslag: Der var kommet et forslag om grundejerforeningen skal vintervedligeholde, men prisen
er for høj, ca. 1300 kr. + moms pr. gang. Desuden kommer både asfalt og husdyr til at lide under saltet.
Om vinteren opfordres alle til at holde vejen ren for sne og is, også på stamvejen, da kommunen ikke
salter og rydder sne.

Der kom forslag om flere strøkasser.
Bestyrelsen blev opfordret til at tage kontakt til kommunen mht. fritagelse for betaling af renovation for
den periode hvor vi ikke har fået tØmt.

5: Fastsættelse af kontingent: Uændret.

7: På valg var Erik Langhoff og Marianne Madsen, begge ønskede ikke genvalg. Som nye medlemmer valgtes
Margit Andersen i nr.67 og Petra Andersen i nr. 4L. Niels Thorsgård blev valgt som suppleant.
Begge revisorer blev genvalgt.

8: Der er planer om at nedlægge ungdomsboligerne, og bygge 2 lejligheder.
Vedtægter udsendes så vidt muligt pr. mail.
Rågerne blev igen nævnt, men vi har i bestyrelsen gjort hvad der er muligt.
"Skuret" der er bygget op omkring en båd i nr.67 blev nævnt, men det er ikke grundejerforeningen der kan
gøre noget, vil man klage skal det ske til kommunen.
Det træ der er fældet i området mod Arlavej kan afhentes, hvis man vil have noget brænde.
Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig og ser nu sådan ud: Formand: Bo Bojesen, næstformand:
H.C. Petersen, sekretær: Allan Flink,kasserer: Margit Andersen, medlem Petra Andersen.
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